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       RG 0052/ XXXVI / 2010 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XXXVI/ 2010 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  
w dniu 11 lutego 2010 r. 

 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście n. Wartą  
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych (nieobecny 
radny Julian Janicki oraz radny Marek Mroziński)- co stanowi niezbędne  quorum do podjęcia 
uchwał. 
Punkt 3.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  
W punkcie tym, Przewodniczący odczytał protokół z poprzedniej sesji, do protokołu nie 
wniesiono Ŝadnej poprawki, protokół został przyjęty jednogłośnie.  
Punkt 4.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 5.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 7.  
Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się z oferta usług 
kulturalnych.  
Punkt 8.  
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za rok 2009. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Nowe Miasto  nad 
Wartą z organizacjami  pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2010 rok. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Klęka. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi do Sądu Administracyjnego na 
Rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Punkt 12. 
Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr XXXIV/214/2009 Rady 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2009 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
budŜetu na rok 2009. 
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok. 
 



 - 2 -

Punkt 15. 
Interpelacje radnych.  
Punkt 16. 
Sprawy bieŜące. 
Punkt 17. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 18. 
Zamknięcie sesji. 
Ad 4) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
 Przewodniczący zawiadomił, Ŝe często  jest w Urzędzie gdzie na bieŜąco są 
konsultowane róŜnego rodzaju sprawy dotyczące Rady Gminy, oprócz tego tradycyjnie 
odbywają się dyŜury na które kaŜdy mieszkaniec moŜe przyjść i  przedyskutować problemy 
Gminy. Przewodniczący zaznaczył, Ŝe zwykle mieszkańcy zgłaszają problem odśnieŜania 
dróg, co o tej porze roku jest rzeczą naturalną, stwierdził, Ŝe drogi na terenie Gminy są 
przejezdne i na bieŜąco odśnieŜane i posypywane.  
Ad 5) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt informował, Ŝe zostały wycofane dwa programy na które gmina Nowe 
Miasto nad Wartą złoŜyła wnioski tj. Program Odnowy Wsi, oraz drugi program w ramach 
którego wniosek złoŜył Gminny Ośrodek Kultury. Wójt informował, Ŝe w dniu dzisiejszym 
obradował Zarząd Województwa Wielkopolskiego podczas którego zapadła decyzja                      
o zawieszeniu naboru wniosków, gdyŜ zmianie ulegnie Rozporządzenie Ministra Rolnictwa. 
Dlatego teŜ sprawa związana z remontem sali w Dębnie oraz realizacji zadania aranŜacji 
centrum wsi w Klęce mimo przygotowanej juŜ dokumentacji zostaje zawieszona.  
Ponadto pan Wójt zawiadomił, Ŝe dokonano pewnych zmian w budŜecie, zmiany zostaną 
omówione przez panią Skarbnik, dotyczą one głównie wynagrodzeń które zostały wypłacone 
dla nauczycieli mianowanych, wypadła teŜ sprawa elektroniki pieca w Klęce, oraz 
przebudowa pieca w przedszkolu w Klęce, przeznaczono teŜ środki na zakupy inwestycyjne 
na instalację syreny na straŜnicy OSP w Nowym Mieście n. Wartą, oraz dołoŜenie pieniędzy 
do zakupu zgarniacza rolniczego, który słuŜy do profilowania dróg gruntowych dla sołectwa 
Rogusko- sołectwo zaplanowało zakup maszyny z całości środków  funduszu sołeckiego.  
Kolejna sprawa jaką poruszył pan Wójt to sprawa złoŜenia wniosku na Modernizację 
Urządzeń Zaopatrzenia w Wodę i Oczyszczalni Ścieków w Chociczy, Wójt zaznaczył,                  
Ŝe wniosek jest podobnej treści jak ten który zostanie zrealizowany w tym roku w Nowym 
Mieście będzie to remont hydroforni w Nowym Mieście n. Wartą, natomiast remont                     
w Chociczy będzie dotyczył remontu hydroforni i wymiany sieci wodociągowej w Chociczy 
oraz Teresie.  
Pan Aleksander Podemski wspomniał teŜ o przetargach, gdzie najbliŜszy odbędzie się                   
15 lutego, będzie to przetarg na modernizację hydroforni w Nowym Mieście n. Wartą,                           
po tygodniu zostanie rozstrzygnięty przetarg na kanalizację w Komorzy, przygotowywane są 
teŜ dokumenty na największy przetarg dotyczący wymiany sieci w Nowym Mieście n. Wartą.  
Na zakończenie pan Wójt wspomniał teŜ o warunkach pogodowych, które tegorocznej zimny 
dały się we znaki, jednakŜe zaznaczył, Ŝe drogi są odśnieŜane na bieŜąco, są przejezdne, 
gmina bez problemu funkcjonuje, autobusy dowoŜą dzieci do szkół.  
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Na tym Pan Wójt swoją wypowiedź zakończył, po czy Przewodniczący proponował przejście 
do punktu kolejnego. 
Ad 7) Informacja na temat funkcjonowania placówek kulturalnych. Zapoznanie się                  
z oferta usług kulturalnych.  

W punkcie tym jako pierwsza głos zabrała pani Dyrektor Biblioteki Publicznej w 
Nowym Mieście nad Wartą pani Krystyna Muzolf, która przedstawiła radnym i zaproszonym 
gościom Plan Pracy Biblioteki Publicznej na 2010 rok.  
( Plan Pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu ).  
Następnie głos zabrał pan Maciej Kuderczak- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, który 
informował radnych i gości o uroczystościach, oraz imprezach plenerowych na terenie 
Gminy, które odbędą się w bieŜącym roku.  
(Plan imprez przedstawionych przez pana Macieja Kuderczaka stanowi załącznik                       
do niniejszego protokołu ).  
Ad 8) Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za rok 2009. 

Sprawozdanie na prośbę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytał 
Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki, do sprawozdania nie zgłoszono Ŝadnych uwag.  
Następnie  Przewodniczący zaproponował 5cio minutową przerwę.  
Po przerwie nastąpił ciąg dalszy obrad. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Nowe 
Miasto  nad Wartą z organizacjami  pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2010 rok. 

 Projekt uchwały omówił pan Janusz Janicki Przewodniczący Rady.  
Radny Waldemar Tomaszewski pytał jaka kwota jest zaplanowana w budŜecie gminy na 
rzecz współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego.  
W odpowiedzi pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy zawiadomiła radnego iŜ jest to uchwała 
wywołana w budŜecie, ale na jej rzecz nie ma zaplanowanych środków. Pani Skarbnik 
zaznaczyła, Ŝe w zeszłym roku równieŜ nie było zaplanowanych środków  z tego tytułu.  
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 
uchwały. Uchwał została przyjęta 12-stona głosami „za”, 1 głos wstrzymujący. 
*Uchwała nr XXXVI/ 221 /2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Kl ęka. 

Projekt uchwały omówił pan Janusz Janicki Przewodniczący Rady w związku                     
z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Uchwał 
została przyjęta 13-stona głosami „za”. 
*Uchwała nr XXXVI/ 222 /2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi do Sądu Administracyjnego na 
Rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Projekt uchwały omówił pan Janusz Janicki Przewodniczący Rady w związku                    
z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Uchwał 
została przyjęta 13-stona głosami „za”. 
*Uchwała nr XXXVI/ 223 /2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Ad 12) Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 
 W punkcie tym Przewodniczący zawiadomił, Ŝe nie ma konieczności uchwalania taryf 
za wodę i ścieki, gdyŜ taryfy mogą zostać przyjęte w trybie milczącym. W związku z tym,                
Ŝe radni nie zgłosili sprzeciwu, Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 
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Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu w uchwale                                   
Nr XXXVI/214/2009 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2009 r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu na rok 2009.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie sprostowania błędu w uchwale Nr 
XXXVI/214/2009 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 grudnia 2009 r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu na rok 2009, opowiedziało się 13 radnych „za”.  
Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok. 

Projekty uchwał omówiła pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy. 
Po omówieniu uchwał przez panią ElŜbietę Mnich, pan Przewodniczący 

zaproponował, otwarcie dyskusji.  
1. Głos zabrała radna Kędziora, która pytała gdzie będzie się znajdował, zgarniacz zakupiony 
przez sołectwo Rogusko oraz Urząd Gminy.  
Wójt informował radną, Ŝe jak na razie nie wiadomo, Wójt wyraził nadzieje, Ŝe zgarniacz 
będzie słuŜył nie tylko dla sołectwa Rogusko ale dla całej Gminy.  
2. Radny Waldemar Tomaszewski, pytał co stanie się z Gminnym Funduszem Ochrony 
Środowiska, czy środki będą realizowane i z jakich funduszy. 
Pan Wójt zawiadomił, Ŝe uległ likwidacji projekt Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska, 
w związku z powyŜszym środki przeszły do budŜetu, Wójt zaznaczył Ŝe ta nowelizacja wiele 
osób zaskoczyła, w ramach tego programu były realizowane m.in. przydomowe oczyszczalnie 
ścieków, teraz kwestię przydomowych oczyszczalni będzie trzeba rozwiązywać inaczej, gdyŜ 
nie moŜna tego robić ze środków budŜetu.  
Pani ElŜbieta Mnich, dodała, Ŝe w ramach tegoŜ programu była teŜ zaplanowana kwota                
w wysokości 10 tys. jako formę dotacji do powiatu. Pani Skarbnik po konsultacji z panią 
Skarbnik z powiatu, nie ruszyła z tą sprawą, gdyŜ wymaga ona jeszcze dodatkowych 
wyjaśnień jak zabiegu planowania środków  dokonać. Wiadomym jest, Ŝe jeŜeli Gmina Nowe 
Miasto zaplanuje środki w swoim budŜecie, powiat równieŜ musi takiego zabiegu dokonać, 
jednakŜe nie wiadomo na razie jak to zrobić.  
3. Następnie głos zabrał pan Mirosław Ratajczak, który pytał o sprawę remontu świetlicy                
w Chromcu, radny pytał czy będzie coś robione z dachem na świetlicy.  
Wójt odpowiedział, Ŝe faktem jest Ŝe remont dachu miał być wykonywany, jednakŜe do tej 
inwestycji powinno się podejść bardziej ambitnie, a to wiąŜe się z bardzo duŜymi kosztami,            
a dach naleŜy wykonać od nowa.  
4. Radny Tomaszewski pytał czy zostaną zaplanowane środki na zakup ptactwa na teren 
Gminy. 
W odpowiedzi Wójt informował, Ŝe jeŜeli tylko pojawi się jakiś wniosek to gmina wspomoŜe 
zakup ptactwa.  
5. Radny Tomaszewski pytał dlaczego OSP w Nowym Mieście nad Wartą wiedząc Ŝe syrena 
jest w nienajlepszym stanie nie zaplanowała środków na jej wymianę z pieniędzy 
pozyskanych ze sprzedaŜy samochodu OSP. Radny zaznaczył, Ŝe zakup syreny jest jak 
najbardziej celowy, ale dlaczego OSP nie zaplanowało zakupu ze swoich środków, tylko               
ze środków budŜetu Gminy. 
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, Ŝe jednostka zapewne ze sprzedaŜy samochodu jakieś 
zakupy poczyniła, na kolejną sesję moŜna zaprosić prezesa straŜy który dokona rozliczenia 
rozchodowania tych środków. Poza tym Wójt zawiadomił, Ŝe poprzednia syrena się zepsuła, 
wykonano badania w jakim stanie jest wieŜyczka na której syrena się znajdowała, okazało się 
Ŝe wieŜyczka jest w stanie fatalnym.  
W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zaproponował przejście do głosowania 
za podjęciem uchwał.  
*Uchwała nr XXXVI/ 224 /2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok, opowiedziało się    
11 radnych, 2 głosy przeciwne, 0 głosów wstrzymujących. 
*Uchwała nr XXXVI/ 225 /2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Ad 15) Interpelacje radnych.  

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 
Ad 16-17) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 

Jako pierwszy głos zabrał, pan Wincenty Pawelczyk, który informował, Ŝe po raz 15 
został ogłoszony konkurs na największą inwestycję, wydarzenie roku na terenie Powiatu.               
Pan Sołtys zgłosił kandydaturę hali sportowej w Nowym Mieście na Wartą. Pan Sołtys 
informował, Ŝe jest szansa wypromowania Gminy Nowe Miasto nad Wartą, zachęcał do 
zakupu Gazety Średzkiej gdzie znajdują się kupony za pomocą których moŜna głosować za 
swoją Gminą. 

Radny Ratajczak pytał radnych powiatowych czy będą podejmowane działania 
względem drogi Chromiec- Kruczyn, radny informował, Ŝe droga ta jest juŜ nieprzejezdna, 
gdyŜ juŜ na pół metra śnieg jest nieodgarnięty. 

Sołtys wsi Stramnice pan Marian Suś, informował, Ŝe zauwaŜył, Ŝe podczas 
odgarniania śniegu z poboczy kierowcy oszukują i podnoszą łychę  i tym samym zostawiają 
zaspy. Zdaniem sołtysa dlatego nie moŜna doprowadzić dróg do porządku.  

Radny Mirosław Jędrzak pytał Wójta co dzieje się z barakami które zostały zakupione 
na boisko Guć, które miały słuŜyć jako szatnie dla sportowców, gdyŜ radny ostatnio widział, 
Ŝe baraki są w bardzo złym stanie. Ponadto radny pytał dlaczego została wycofana                   
ze sprzedaŜy działka w Boguszynku. 

Wójt wyjaśniał iŜ jedna z działek wystawionych na sprzedaŜ jest obciąŜona umową 
dzierŜawy, próbowano umowę rozwiązać za obupulną zgodą, ale tej zgody nie było, dlatego 
naleŜy czekać do wygaśnięcia umowy. JeŜeli chodzi o baraki to pan Wójt mówił, iŜ radny ma 
rację, po długich namowach pan Wójt zgodził się zakupić baraki, niestety zostały zniszczone 
kompletnie.  

Radny Mirosław Ratajczak pytał czy będzie równana droga w Chromu od domu 
sołtysa w kierunku pana Szchicka. 

Wójt informował, Ŝe jedynym rozwiązanie na tą drogę jakie moŜe zastosować                   
to wysypanie dwóch wanien kruszywa, prace takie będą wiosną wykonywane. 

Sołtys wsi Chocicza pan Wincenty Pawelczyk pytał, czy mają być organizowane               
w bieŜącym roku  zebrania sołeckie. 
Wójt informował sołtysa, Ŝe to jego indywidualna sprawa czy zwoła zebranie wiejskie                
czy nie, ale naleŜy takie zebrania organizować. Do zdania pana Wójta przychylił                           
się Przewodniczący.  
Ad 18) Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki                      
o godzinie 19:30 zamknął XXXVI Sesję Rady Gminy. 

 
Protokołowała :      Przewodniczący Rady Gminy 
Referent d.s. Rady Gminy 
 
Julita Ciarcińska- Wachowiak            /- / Janusz Janicki 


